
Protokoll

Fra ordinær generalforsamling i Rådyrveien Borettslag  
  
Avholdt digitalt via "Min Side" på Usbl.no i perioden 19.04.2022 - 25.04.2022

Konstituering1.

Valg av møteleder1.1

Vedtak:
Som møteleder ble valgt: Boligbyggelaget Usbl v/Anne F. Bergendahl.

Valg av sekretær1.2

Vedtak:
Som sekretær ble valgt: Boligbyggelaget Usbl v/Anne F. Bergendahl.

Valg av eier til å undertegne protokollen sammen med 
møtelederen

1.3

Vedtak:
Valgt ble: Styreleder Erlend Osvik Brekke.

Opplysning om antall møtende med stemmerett og antall 
fullmakter

1.4

Vedtak:

Boligbyggelaget Usbl v/Anne F. Bergendahl sørget for oppsummering av antall møtende til
protokollen.  
  
Antall fremmøtte med stemmerett: 43  
Antall fremlagte fullmakter: 0  
Totalt: 43

Tatt til orientering.

Godkjenning av innkalling1.5

Vedtak:
Innkallingen ble godkjent.

Godkjenning av saksliste1.6

Vedtak:
Sakslisten ble godkjent.
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Godkjenning av årsregnskap 20212.

Vedtak:

Årsregnskapet og revisjonsberetningen for 2021 fulgte innkallingen.  

Årsregnskapet for 2021 ble godkjent.  

Årsmelding 20213.

Vedtak:

Det er ikke lenger et lovkrav å skrive årsmelding. Dette som følge av en endring i
regnskapsloven fra 2018. Årsmeldingen fra styret er frivillig og fulgte innkallingen.  

Årsmelding 2021 ble presentert og tatt til etterretning.

Godtgjørelse til styret4.

Vedtak:

Styret foreslår at styrets honorar fastsettes til kr 400 000,- og at styret foretar fordelingen.
Honoraret gjelder for styreperioden 2021-2022 og kostnadsføres i regnskapet for 2022.

Styrehonorar på kr. 400.000,- ble godkjent.  

Andre saker5.

Boder - Forslag fra Hanne Lien5.1

Vedtak:

Dele opp fellesboder til mindre boder for utleie. Det er små boder i borettslaget og da kan
de som trenger mer bodplass leie. Beverveien borettslag har innført dette. Kan vise til
bilder og info hvis ønskelig

Forslaget fra Hanne Lien ble ikke godkjent.  

Prideflagg - Innsendt av Hanne Lien5.2

Vedtak:

Heise Prideflagg i juni. Rådyrveien skal være et inkluderende borettslag. Det er 50 år
siden homofili ble lovlig i Norge og i år er det skeivt kulturår. Flere og flere borettslag
heiser prideflagget i juni

Forslaget fra Hanne Lien ble godkjent.  

Opprette Facebook-side - Innsendt av Hanne Lien5.3

Vedtak:

Det blir lettere for borettshavere å kommunisere. Det er ikke ment som en kanal til styre
men kun som utveksling av saker man er opptatt av som gjelder borettslaget

Forslaget fra Hanne Lien ble ikke godkjent.  
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Valg6.

Valg av leder6.1

Vedtak:
Valgt ble: Erlend Osvik Brekke for 2 år.

Valg av medlemmer til styret6.2

Vedtak:
Valgt ble: Erik Ambli for 2 år.  
Valgt ble: Martin Søten Noreng for 2 år.

Valg av varamedlemmer til styret6.3

Vedtak:
Valgt ble: Lise Sørli for 1 år.  
Valgt ble: Anette Andersen for 1 år.  
Valgt ble: Svenn Åge Olsen for 1 år.

Valg av velkomite6.4

Vedtak:
Valgt ble: Marianne Ambli, Tove Brekke, Jane Pedersen, Lise Sørli, Åse Brestad og  
Anette Andersen.

Valg av valgkomite 6.5

Vedtak:
Valgt ble: Kirsti Klarholm og Jane Pedersen.

Etter generalforsamlingen fikk styret følgende sammensetning:  
  
Leder: Erlend Osvik Brekke, Rådyrveien 5, 0595 Oslo  
Medlem: Erik Ambli, Rådyrveien 7, 0595 Oslo  
Medlem: Martin S. Noreng, Rådyrveien 3 A, 0595 Oslo  
Medlem: Nina Øyan, Rådyrveien 3 B, 0595 Oslo  
Medlem: Mari Anne Karlsen, Rådyrveien 7, 0595 Oslo  
Vara: Lise Sørli, Rådyrveien 5, 0595 Oslo  
Vara: Anette Andersen, Rådyrveien 1, 0595 Oslo  
Vara: Svenn Åge Olsen, Rådyrveien 5, 0595 Oslo
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Protokoll for Rådyrveien borettslag

Dokumentet er signert elektronisk av:

Møteleder for digitalt møte Anne Flågen Bergendahl (sign.) 27.04.2022
Protokollvitne Erlend Osvik Brekke (sign.) 27.04.2022


